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Närvarande     Förhinder 
 

 

 

 

 

 

Agenda 
 

1. Årets utbildningar, seminarier 
2. Diskussion om förslag till nya utbildningar, seminarier  
3. Omvärldsbevakning 
4. Övrigt 

 

1. Årets utbildningsprogram 
 

Vi går igenom events som är publicerade på vår hemsida och Stina presenterar föreningens 

utbildningsprogram för 2022 med fokus på aktiviteter som är planerade till våren. Just nu är det lite  
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lägre bokningsfrekvens vilket innebär få anmälda till kommande kurser. Trenden är att medlemmarna 

anmäler sig allt senare till kurser vilket gör planeringen svårare. 

 

 

2. Diskussion om förslag till nya utbildningar och seminarier 
 

Vi planerar att anordna ett seminarium om Chefer och framtiden. Tanken är att Annika Rörborn 

som är Internrevisionschef på Skandia talar tillsammans med Fredrik Söder. Stina har kontaktat 

Annika och hon tackade ja.  

 

Tema för internrevisionschefer – olika svåra situationer/dilemman - ett på våren och ett på hösten 

samt Round table planeras. 

 

Seminarium Practice Guide Auditing Anti-corruption Activities planerar vi för i början av 2022 

men vi ska alla försöka få tag på någon som kan ställa upp som talare. 

 

GTAGs och andra guides – Det blir ett seminarium om ett gemensamt dokument, release från IIA 

Sverige och ISACA. Vi får inte generellt dela materialet till de som är inte medlemmar. Vi ska 

fundera på att fånga upp bra talare och personer som ska prata om GTAG, kanske be någon från 

ISACA? GTAGs föredragshållare måste vara medlemmar av IIA. Vi behöver konkretisera mer om 

områden. Kristina ska kolla ifall hon kan hitta någon från ISACA.  

 

Vi diskuterade om Business continuity och Acess Management som möjliga seminarietema. 

 

 
3. Omvärldsbevakning  

 

Vi gick igenom Master dokumentet. Tanja ska uppdatera om statusen, vilka av ämnena är aktiva 

respektive klara.  

 

När det gäller Agil riskanalys – vi bör fundera vidare över ämnet eftersom vi inte har laddat det i 

någon speciell aktivitet än samt Kontinuitetsplanering – MSB har kanske talare inom området? 

Granskning av sustainability rapportering – det verkar inte vara så stort intresse till hösten när 

vi höll seminarierna om det men det kommer att komma på GRC dagarna. 
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Kanske att hitta föredragshållare som har gjort granskningar av detta. 

  

På nästa möte kan vi gå igenom medlemsenkäten och se medlemmarnas svar och förslag på vilka 

områden som skulle intressera dem. 

  

Vi började att gå igenom dokumentet Executive Summary, IAF Premier Global Research för att 

hitta förslag till aktiviteter, genomgången fortsätter på nästa möte. 

 

Påbörjade även en diskussion kring om föreningen behöver ytterligare kurser eller seminarier inom 

området Kommunikation, fortsätter på nästa möte, 

 

 

 

 

 

4. Övriga frågor 
 

Nästa möte den 11 februari, kl 08:30 – 10:00.  

 

 

 


